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Předkládá: Ing. Petra Gajičová 

 

Vážené zastupitelstvo, vážení přítomní, 

dovolte mi, abych vás informovala o dění v obci.  

 

Zastupitelstvo obce na svém posledním zasedání schválilo nákup pozemků  

č. 124 a 125 k. ú. Libavské Údolí o rozloze téměř 10 tis m2. Pro tuto významnou 

investici jsme se rozhodli, abychom mohli upokojit všechny žadatele o 

zahrádky. V tuto chvíli již smlouva uzavřena a provedena i změna v KN. Je však 

potřeba dořešit všechny formální náležitosti a přístupovou komunikaci. Děláme 

maximum proto, aby k přidělení zahrádek došlo již v příštím roce.    

 

Na Kolové proběhlo za účasti zástupců svazu ochranářů přírody čištění tůně a 

výstavba přístřešku pramene. Vytěžený sediment zůstane účelově uložen v okolí 

tůně. Během čištění byla odhalena závada na vodovodu, což bylo pro obyvatele 

Kolové nepříjemné, ale dříve nebo později by k problému stejně došlo. ČSOP 

žádá o prodloužení pronájmu této louky na dalších 5 let, což bude předmětem 

dnešního jednání.  

 

Nastalo období, kdy se brzy stmívá, a pochůzkou po obci jsme zjistili, že některé 

části obce nejsou dostatečně osvětleny. Projekt, podle kterého se lampy 

rozmístily, sice odpovídá normám, ale neodpovídá potřebám našich občanů. 

Uděláme vše proto, aby se situace co nejdříve zlepšila. Je však nutné zpracovat 

dokumentaci a požádat o stavební povolení, což s sebou přináší časovou 

prodlevu. 

 

V letošním roce již proběhlo pár i společenských akcí. Lampionový průvod,  

Zpívání u stromu i Mikulášská zábava a lidé tak měli možnost se opět sejít. V 

příštím roce bychom rádi zorganizovali 1. společenský ples obce. Záleží však na 

epidemické situaci. 



V letošním roce se zde setkáváme naposledy, a tak bych ráda poděkovala všem 

zastupitelům za jejich práci a popřála krásné vánoce, a aby v novém roce všichni 

prožívali jen samé pohodové dny. 

   

Tolik k mé zprávě a děkuji za pozornost.  


